Nichola Meehan

From: Diarmuid Collins

Sent: Wednesday 7 April 2021 15:58

To: Nichola Meehan

Subject: FW: PC! & Celtic Interconnector Project

Attachments: Proposed Schedule for the Permit Granting Process_PCI0003_International_March
2021.pdf

Follow Up Flag: Follow up

Flag Status: Flagged

From: Diarmuid Collins

Sent: Wednesday 7 April 2021 15:57

To: sidonie.blanchard@gmail.com

Subject: PCI & Celtic Interconnector Project

Chére Mme Blanchard,

le objet de notre correspondence est le projet d’interconnexion Celtic [Numero PIC
1.8). Conformément a I'Article 10.4(b) du Reglement UE 347/2013, le promoteur de
projet en Irlande (EirGrid) a déposé un planning détaillé de la procédure d'octroi des
autorisations. Veuillez de trouver ci-joint ce pianning détaillé.

L’article 10.4(b) stipule que les Etat membres concernés elaborent un planning
conjoint, pour lequel ils s'efforcent d'aligner leur calendriers. Alors veuillez
transmettre tout commentaire a nous sur les calendriers par rapport a votre
compétence. Particulierement, nous serons heureux d'accueillir tout commentaire
sur le calendrier de la décision globale. Nous vous demandons de transmetire a
nous tout commentaire dans un délai de 2 semaines.

Cordialement,
Diarmuid Collins.

Good Afternoon Sidonie,

| refer to the project known as the Celtic Interconnector Project (PCl Number1.6).
The project promoter in Ireland (EirGrid) has submitted under Article 10. 4 (b) of EU
Regulation 347/2013 the attached proposed schedule for the permit granting
process. As the Article provides that the Member States concerned shall prepare a
joint schedule in which they endeavour to align their timetable, please forward any
comments on the time schedules as they relate to your jurisdiction. In particular we
would welcome any comments on the timing of the comprehensive decision. A
reply within 2 weeks is requested.



Regards,
Diarmuid Collins,
Competent Authority (Ireland).



